

香港地方志中心有限公司 Hong Kong Chronicles Institute Limited 香港灣仔告士打道77-79號富通大廈25樓 25/F, Fortis Tower, 77-79 Gloucester Road Wan Chai, Hong Kong

> Tel (852) 2603 3500 Fax (852) 2603 0031

hkchronicles.org.hk

尋根・記載

承傳

團結香港基金旗下機構 A member organisation of Our Hong Kong Foundation

使用《香港志》電子書作研究或教學用途申請表格 Application Form to Request a Free *Hong Kong Chronicles* eBook for Research or Teaching Purposes

申請人資料 Applicant's Part	iculars
姓名 Full Name	先生/女士/博士/教授
	Mr/ Ms/ Dr/ Prof.
團體/機構 (如適用)	
Organisation/Institution (if applicable)	
電話	
Telephone No.	
電郵	
Email Address	
通訊地址	
Correspondence Address	
申請原因 Particulars of Appl	lication
研究範疇/任教科目	
Research Areas/Courses	
Taught	
相關研究或學術出版 (如有)	
Relevant Research Topics or	
Academic Publications (if	
any)	



香港地方志中心有限公司 Hong Kong Chronicles Institute Limited 香港灣仔告士打道77-79號富通大廈25樓 25/F, Fortis Tower, 77-79 Gloucester Road Wan Chai, Hong Kong

> Tel (852) 2603 3500 Fax (852) 2603 0031

hkchronicles.org.hk

尋

根

.

記載

承

傳

團結香港基金旗下機構 A member organisation of Our Hong Kong Foundation

《香港志》電子書使用條款及細則

Hong Kong Chronicles eBook's Terms and Conditions of Use

- 1. 《香港志》電子書只限用於研究或教學用途。 *Hong Kong Chronicles* eBook is available for research or teaching purposes only.
- 2. 香港地方志中心有限公司 (「**本中心**」) 保留《香港志》電子書授權的最終決定權。
 - Hong Kong Chronicles Institute Limited ("HKCI") reserves the final decision to accredit the use of *Hong Kong Chronicles* eBook.
- 3. 如需列印《香港志》電子書的內容,列印篇幅不可超過著作內容的 20% (包括但不限於圖、表、文字等)。列印之電子書只供申請人作研究或教學之用。未經本中心同意,不能公開發布,包括但不限於媒體及印刷品。
 - Printing of *Hong Kong Chronicles* eBook should not exceed 20% of the content of the book (including but not limited to images, tables, text, etc.). eBook printouts are for the applicant's research or teaching use only. Without the consent of HKCI, any content from the eBook cannot be publicised or published in digital, printed or any other forms.
- 4. 在研究或教學中引用《香港志》時,請以合符學術界公認的註釋制度標明出處。公開發表之內容的法律責任,將由申請人承擔。
 - When quoting contents from *Hong Kong Chronicles* for research or teaching purposes, please indicate the sources in accordance with established rules of academic citation. Any legal liability arising from publishing the quoted contents shall be borne by the applicant.
- 5. 如有任何爭議,本中心保留最終決定權。
 In case of any disputes, HKCI reserves the right of final decision.

本人已閱讀及同意遵守上述《香港志》電子書使用條款及細則。

I have read and agreed to abide by the above Terms and Conditions of using *Hong Kong Chronicles* eBook.

收集個人資料聲明 Personal Information Collection Statement

 閣下提供個人資料純屬自願性質。若閣下未能提供所需的個人資料,本中心 將無法處理閣下使用《香港志》電子書作研究或教學用途之申請或相關行政 工作之用。

Your supply of Personal Data to us is on a voluntary basis. The required personal information would be crucial for HKCI to process your application to obtain *Hong Kong Chronicles* eBook for research or teaching purposes or related administrative work.





香港地方志中心有限公司 Hong Kong Chronicles Institute Limited 香港灣仔告士打道77-79號富通大廈25樓 25/F, Fortis Tower, 77-79 Gloucester Road Wan Chai, Hong Kong

> Tel (852) 2603 3500 Fax (852) 2603 0031

hkchronicles.org.hk

尋根

記載

承

傳

團結香港基金旗下機構 A member organisation of Our Hong Kong Foundation

- 如閣下同意本中心使用閣下的個人資料(如姓名及電郵)作直接促銷用途, 請在本文下方空格內加上√。
 - Checking (\checkmark) the box below indicates your consent to our use of your personal information including your name and email for direct marketing purposes.
- 閣下可以隨時聯絡我們的資料保障主任,免費取消訂閱並要求停止使用閣下的個人資料作直接促銷用途(詳情見本中心《私隱政策聲明》中的「直接促銷」一節)。

You may, at any time without charge, exercise your opt-out right by notifying our Data Protection Officer. We will cease to use your personal data in direct marketing upon request (see "Direct Marketing" section in the Privacy Policy Statement).

本人已閱讀及同意「收集個人資料聲明」及「私隱政策聲明」的條款。

I have read and agreed to the Personal Information Collection Statement and the Privacy Policy Statement.

本人欲訂閱香港地方志中心的電子通訊。

I would like to subscribe to the eNewsletter of Hong Kong Chronicles Institute Limited.

本人欲訂閱團結香港基金有限公司及其旗下機構的電子通訊。

I would like to subscribe to the eNewsletter of Our Hong Kong Foundation Limited and its member organisations.

申請人簽署及機構/團體蓋章 Signature of Applicant & Organisation Chop
申請人姓名 Name of Applicant
日期 Date

